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Protokół posiedzenia nr 90/2023 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

w dniu 27 września 2023 r., Ratusz, od godz. 15.30 do 16.45 

Skład komisji - 7 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 7 członków – lista 

obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Nieobecna: 

Radna Zofia Waszkiewicz 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka  

Zastępca Burmistrza Karol Lizurej  

Sekretarz Miasta – Halina Kuriata   

Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec  

Naczelnik Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki- Katarzyna Jezierska 

Pracownik MWiK  Bogdan Burkacki 

Dyrektor MOPSu Katarzyna Hoszkiewicz 

 

 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

Marzena Gajek, która powitała zebranych i stwierdziła prawomocność obrad.  

 

Ad. pkt 2. 

Następnie przystąpiono do przyjęcia poniższego porządku obrad stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 
1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacje Miejskich Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Kętrzynie  o funkcjonowaniu 

stacji uzdatniania wody i zabezpieczeniu mieszkańców w zakresie zaopatrzenia w wodę.  

4. Opinia projektu uchwały w sprawie: 

4.1. przystąpienia Gminy Miejskiej Kętrzyn do realizacji Programu „Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego- edycja 2024 realizowanego ze 

środków Funduszu Solidarnościowego.  

4.2. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Kętrzyn na terenie położonym 

przy zbiegu ulic Sikorskiego i Gdańskiej w Kętrzynie. 

4.3. przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Kętrzyn na terenie położonym przy ul. Bydgoskiej i granicy 

administracyjnej miasta Kętrzyn. 

4.4. zmiany uchwały nr LXXIV/560/2023 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia   29 czerwca 2023 

r.       w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 

4.5. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu. 

4.6. zmiany uchwały Nr LXVI/505/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2023-2034. 

4.7. zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2023.  

5. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 
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6. Przyjęcie protokołu nr 88/2023 

7. Przyjęcie protokołu nr 89/2023 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Członkowie Komisji nie wnieśli zmian do przedstawionego porządku obrad. Przewodnicząca 

Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad, przy udziale 6 członków                     

w głosowaniu 6 głosów  „za”, 1 głos „ nie brał udziału” – porządek został przyjęty. 

 

Ad pkt 3.Procownik MWiK Pan Bogdan Burkacki poinformował, iż jakość dostarczonej wody 

w zakresie wymagań fizykochemicznych, organoleptycznych, bakteriologicznych spełnia 

wymogi jakim powinna odpowiadać woda przeznaczona do spożycia przez ludzi określone 

rozporządzeniem Ministra Zdrowia z dni 11 grudnia 2017 roku.  Bieżący nadzór nad jakością 

produkowanej i dostarczonej wody sprawuje Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny            

w Kętrzynie oraz Państwowy Wojewódzki Inspektor Sanitarny w Olsztynie. Ponadto Spółka        

w ramach swojej bieżącej działalności dokonuje kontroli skuteczności prowadzonego procesu 

oczyszczania wody. Wykonywane są testy próbek wody na stacjach uzdatniania wody                       

w  zakresie parametrów fizykochemicznych z zastosowanie fotometru oraz testów paskowych. 

Ujęcia Wody i Stacje Uzdatniania Wody są wyposażone w przestarzały wykonany w 2016 roku 

system alarmowego monitorowania i raportowania. Włamanie lub sabotaż dotyczący obiektów 

objętych ochroną wywołuje nie tylko sygnał alarmowy, ale także wybrane naruszenia stref 

blokują pracę wybranych urządzeń w procesie technologicznym, stąd konieczne było 

połączenie systemu alarmowego z systemem sterowania i wizualizacji instalacji 

technologicznej stacji i ujęć oraz systemem monitorowania i wizualizacji pracy sieci 

wodociągowej w powiązaniu z głównymi przepompowniami ujęć wody. Zainstalowanych jest 

10 kamer na Stacji Uzdatniania Wody „ Wschód” i „ Zachód” z przesyłem on-line danych oraz 

ich archiwizacją. W dyskusji udział wzięli: radny Zbigniew Nowak.  

Ad pkt 4. Opinia projektu uchwały w sprawie: 

4.1. przystąpienia Gminy Miejskiej Kętrzyn do realizacji Programu „Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego - edycja 2024 realizowanego ze 

środków Funduszu Solidarnościowego. Komisja po zapoznaniu się z przedmiotowym 

projektem uchwały przystąpiła do glosowania. Przy udziale 6 członków obecnych na sali                  

w głosowaniu 5 głosów „za”, 1 głos „nie brał udziału”- opinia pozytywna. 

4.2 Naczelnik Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki- Katarzyna Jezierska 

omówiła projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Kętrzyn na terenie położonym przy zbiegu ulic Sikorskiego i Gdańskiej w Kętrzynie. 

Uwag nie wniesiono. Komisja po zapoznaniu się z przedmiotowym projektem uchwały 

przystąpiła do glosowania. Przy udziale 6 członków obecnych na sali w głosowaniu 4 głosy 

„za”, 2 głos „ wstrzymujący się” - opinia pozytywna. 

4.3. Naczelnik Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki- Katarzyna Jezierska 

omówiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Kętrzyn na terenie położonym przy ul. Bydgoskiej i 

granicy administracyjnej miasta Kętrzyn. Uwag nie wniesiono. Komisja po zapoznaniu się z 

przedmiotowym projektem uchwały przystąpiła do glosowania. Przy udziale 6 członków 

obecnych na sali w głosowaniu 4 głosy „za”, 2 głosy „ wstrzymujące się” - opinia pozytywna. 

4.4. Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

nr LXXIV/560/2023 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia   29 czerwca 2023 r. sprawie wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
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właścicieli nieruchomości. Uwag nie wniesiono. Komisja po zapoznaniu się z przedmiotowym 

projektem uchwały przystąpiła do glosowania. Przy udziale 6 członków obecnych na sali                

w głosowaniu 5 głosów „za”,, 1 głos „ nie brał udziału”- opinia pozytywna. 

4.5.Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec omówiła projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu. W dyskusji udział wziął: radny Zbigniew 

Nowak. Komisja po zapoznaniu się z przedmiotowym projektem uchwały przystąpiła do 

glosowania. Przy udziale 6 członków obecnych na sali w głosowaniu 5 głosów „za”, 1 głos        

„ nie brał udziału”- opinia pozytywna. 

4.6. Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr LXVI/505/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia   Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2023-2034. Komisja po zapoznaniu się z 

przedmiotowym projektem uchwały przystąpiła do glosowania. Przy udziale 6 członków 

obecnych na sali w głosowaniu 2 głosy „za”, 4 głosy „ wstrzymujące się”- opinia pozytywna. 

4.7. Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

miasta Kętrzyn na rok 2023. W dyskusji udział wzięli: radny Zbigniew Nowak, radny Dariusz 

Duczek, radny Rafał Rypina, Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka.  Komisja po zapoznaniu 

się z przedmiotowym projektem uchwały przystąpiła do glosowania. Przy udziale 6 członków 

obecnych na sali w głosowaniu 1 głos „za”, 5 głosów „ wstrzymujące się” - opinia pozytywna. 

Ad pkt 5. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

Radny Dariusz Duczek wnosi o: 

-  odzyskanie z ul. Ogrodowej pokryw studzienek z herbem miasta Kętrzyn uważa, że są to 

istotne elementy miasta.  

-  wystąpienie do Policji o konkretne informacje dotyczące efektów ograniczenia prędkości na 

terenie miasta do 40 km/h., czy ilość kolizji się zmniejszyła, ile wydano upomnień, ile 

wystawiono mandatów w związku z przekroczeniem prędkości, czy są pozytywne efekty 

wprowadzonego ograniczenia? 

- informacje w sprawie ankiety dotyczącej iluminacji świątecznej miasta. Czemu ma służyć ta 

ankieta, jakie ma założenia?  

-wymianę tablicy organizacji parkingu przy ul. Traugutta, obecna jest już nieczytelna.  

Radny Zbigniew Nowak wnosi o: 

- zmianę tablicy z rozkładem jazdy na ul. Pileckiego, gdyż została zniszczona.  

- uzupełnienie progu zwalniającego na ul. Świerkowej.  

Radna Marzena Gajek wnosi o: 

- uzupełnienie dziur na drodze na ul. Klonowej. 

- rozważenie stworzenia miejsca przejścia dla pieszych na ul. Rataja przy zajezdni.  

Przewodnicząca odczytała pisma dotyczące: 

- prośby o informacje dla Ministerstwa Spraw Zagranicznych nt. uchwał w sprawie reparacji – 

Warmińsko- Mazurski Urząd Wojewódzki w Olsztynie. 

- dofinansowania przez Miasto Kętrzyn dokumentacji konserwatorskiej sufitu Cerkwi 

Prawosławnej pw. NNMP w Kętrzynie w kwocie 30000 zł – Proboszcz KS. prot. kpt. SG Paweł 

Siebiesiewicz. 

-Radni zapoznali się z uzupełnieniem sprawozdania Burmistrza z wykonanych uchwał oraz z 

pismem ZWGM w sprawie wystąpień zakażeń w Polsce związanych z bakteriami z rodzaju 

legionella. 

Ad pkt 6. Przewodnicząca Komisji poinformowała, że do protokołu nr 88/2023 nie zgłoszono 

poprawek i przystąpiła do głosowania - przy udziale 6 członków, w głosowaniu 6 głosów „za” 

-  przyjęto protokół. 
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Ad pkt 7. Przewodnicząca Komisji poinformowała, że do protokołu nr 89/2023 nie zgłoszono 

poprawek i przystąpiła do głosowania - przy udziale 6 członków, w głosowaniu 6 głosów „za” 

-  przyjęto protokół. 

Ad pkt 8.  Wobec omówienia porządku obrad Przewodnicząca zamknęła  posiedzenie komisji. 

 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
Protokołowała: Karolina Domasiewicz  (-) 
 
 
 
 
 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Kętrzynie 

Przewodnicząca Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

                                                                                 (-) Marzena Gajek 


